
Andelsboligforeningen Naverparken 
 

Referat fra bestyrelsesmøde den 21.10.2009 kl.19.00 
Mødested.: Helle 
Deltagere.: Freddy, Helle, Lars, Jette, Anni 
Afbud.: Mogens 
Referent.: Jette 
 
Dagsorden: 
1. Godkendelse af referat 
Referatet blev godkendt. 
 
 
2. Siden sidst. 
a) Mogens har indvilliget i at passe vores hjemmeside. Vi bød Anni velkommen som ny medlem af 
bestyrelsen, og glæder os til samarbejdet. 
b) Vedr. skift af forsikring i afdelingen til Danica forsikring (som vores fremtidige bank 
samarbejder med) vil Anni undersøge nærmere omkring udgifter o. lign. 
c) Maleren har givet sin accept til tilbuddet, og vil gå i gang til foråret når frosten igen er væk og 
der er varme i luften. 
   Omkring udlodning af penge fra sikringskontoen, ligger sagen ved Karen Marie. 
d) Lars har talt med energistyrelsen omkring energimærkning af husene. Det vil blive skrevet ind 
som en fast procedure ved salg af bolig. 
e) Ejendomsskat – vi har talt med firmaet Rafn, og der er sket en procedurefejl, idet der på deres 
kontrakt med Naverparken kun findes en underskrift fra 1.bestyrelsesmedlem, dette vil blive rettet 
og Lars får originalkontrakten så hele bestyrelsen kan underskrive. 
f) Nabobyggeriet – vi har ingen indvendinger til deres udseende. 
g) Anni vil tage kontakt til gartner Kim Schak og lave aftaler omkring de ting han mangler at 
udbedre, bl.a. skrænten ved 9.a. Og udskiftning af hæk planter. 
h) Bankskifte – Helle får besked fra Danske Bank i uge 44 
i) Låneomlægning – vi indkalder til ekstra ordinær generalforsamling på parkeringspladsen den 
29.okt.2009 kl. 17.00 – bestyrelsen anbefaler at vi omlægger til F3 
 
 
 
3. Kommende møder. 
- Næste møde afholdes hos Lars den18.november 2009 kl.19.00 
 
Onsdag den 13.01.2010 hos Jette 
Onsdag den 10.03.2010 hos Mogens 
Onsdag den 14.04.2010 hos Freddy 
 
4. Eventuelt. 
-smalltalk om hvad der rør sig. 
 
              
- 
 


